
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 4. marts 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIV alm. del

Spørgsmål 189
Mener ministeren, at universiteterne bør/skal medinddrage de faglige miljøer i
eventuelle dimensioneringsovervejelser i overensstemmelse med den aftale
om syv gode råd, som den radikale økonomi- og indenrigsminister har indgået
med en række af de faglige organisationer inden for staten, og medfører dette
i givet fald, at der skal ske en koordinering mellem universiteterne til dækning
af landets behov for kvalificerede kandidater f.eks. indenfor fremmedsprog og
kulturer, og har ministeren i givet faldt meddelt dette til universiteterne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Annette Vilhelmsen (SF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 25. marts 2015.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Annette.Vilhelmsen@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Prehn
formand
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